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Bolje preveč strank kakor ena sama
Bolj ko se bližajo spomladanske volitve, bolj
ognjevito meljejo propagandni mlini političnih
strank, ki bodo na njih nastopile. Večina Ijudi se
je verjetno že zdavnaj opredelila, ali pa je ves
predvolilni cirkus niti kaj posebno ne zanima, češ:
le kddo se bo še znašel iz te poplave novonastalih
strank (med katerimi so vsaj nekatere, milo reče-
no, prave karikature). Vsi pa so si soglasni vsaj
v nečem: svobodne demokratične volitve so nuj-
nost, saj tako kot je šlo doslej, ne gre več naprej.

Rozi Žbontar, upokojenka z Belega pri Polho-
vem Gradcu:
»Najbrž je prav, da je tudi v politiki več različnih
pogledov. Je pa zadnje čase nastalo toliko najra-
zličnejših strank, da človek res ne ve več, kdo pije
in kdo plača. Meni so nekako še najbližji sivi
panterji, saj me zanima samo še pokojnina. Mi-
slim, da je njihov program edina pravična borba
za dostojno življenje upokojencev. Tudi sama sem
postala članica te stranke. Na začetku, kot je
kazalo, ni bilo niti ene panterke, pa sem si dejala,
bom pa jaz prva.«

Majda Pečarič, gostilničarka z Vrhovcev:
Konkurenca je vedno zdrava, pa naj bo v po-

trošništvu ali v politiki. Sama sem na splošno
antipolitik. Najbližja mi bo tista stranka, ki ne bo
več gradila na bratstvu in jedinstvu, kajti to je bilo
zgrešeno že od samega začetka. Ne moremo biti
bratje in sestre (z ljudmi iz drugih republik), ker
to nismo po krvi, ampak se bomo morali naučiti
spoštovati drug drugega na osnovi naših različno-
sti; le tako bomo lahko postali dobri prijatelji.«

Majda Oblak, varuhinja iz Polhovega Gradca:
»Mislim, da je prav, da partija sestopa z oblasti.

Zakaj ne bi bili enkrat vsi enaki. V svoji politiki je
partija brez dvoma pretiravala, namesto da bi
ubrala srednjo pot. Zato bomo morali zdaj vsaj
tisti, ki bodo prišli za njo, izbrati srednjo pot.«

Darko Perovšek, pravnik iz Murgel:
»Ker do zdaj nismo imeli strank, mislim, da je

koristno, da pridejo do izraza tudi mnenja druga-
če razmišljajočih ljudi, pa čeprav se ne razhajajo
mnogo, kar zadeva osnovne koncepte: najbrž si
prav vsi želimo napredek in boljše. Kritična opo-

Jože Javoršek, pisatelj z Mirja:
»Navdušen sem nad tem, da 'zacvetijo vse ro-

že'. To je bilo geslo kitajske revolucije, ki pa
svojih ciljev ni uresničila; upam, da jim bomo
uresničili vsaj mi. Moramo pa jih uresničevati
v duhu prave demokracije in ne v duhu naših
predvojnih strankarskih bojev, kajti sicer bomo šli
v zgodovini nazaj, ne pa naprej.

Sicer pa se sam štejem za nestrankarskega člo-
veka. Nikoli nisem bil v nobeni stranki, ker se mi
pač zdijo nezdružljive z umetniškim ustvarjanjem,
ki sem se mu zapisal z dušo in telesom. Če pa bi že
moral svetovati, koga voliti, potem bi svetoval
tiste, ki so se pri upravljanju dežele naučili ob
svojih napakah končno to deželo upravljati s ču-
tom za njeno suvernost, svobodo in razvoj; edino
to pa vodi v Evropo.«

zicija je gotovo koristna in potrebna. Opažam pa,
da gremo pri tem že v drugo skrajnost, saj je
strank le preveč, programi pa so skoraj enaki.«

Anton Ingolič, pisatelj z Vrhovcev:
»Mislim, da je že zadnji čas, da je prišlo do

spremeb. Aktivnosti novih strank poznam le
v grobem, ne poznam pa nadrobneje njihovih
programov, ker zavoljo sive mrene na očeh težko
berem. Prepričan sem, da je vsaj v nekaterih
programih marsikaj dobrega, vprašanje pa je, kaj
bodo izvoljeni poslanci lahko uresničili.«

Zvone Vugrin, dokumentarist iz Horjula:
»Včlanil sem se v Demokratično zvezo Sloveni-

je že ob njenem nastanku v Cankarjevem domu in
sicer iz čistega revolta do vseh svinjarij, ki so se
dogajale pod patronatom enostrankarskega reži-
ma. Ce bi se tedaj pojavila kaka druga alternativ-

Nada Butala, administratorka z Viča:
»Sama sem se odločila za Školjča. Mladi imajo

zdaj prednost, saj so tastari vse ,zafurali". Je pa
toliko strank, da človek ne ve več, kaj bi. Tudi
njihovi programi so si podobni kot jajce jajcu. Še
najbolj direktna se mi zdi ZSMS, saj nič ne skriva,
kaj misli, ničesar se ne boji, zraven tega pa je
razkrinkala že marsikaj, kar je še do nedavno
veljajo za tabu.«

Miha Prebil, učenec OŠ iz Horjula:
»Prav nič ne spremljam teh političnih dogod-

kov, ker me ne zanimajo. Bodo že starši vedeli,
kaj in kako. Morda se bom bolj zanimal za te
stvari, ko bom starejši. Tudi v šoli se o tem nič ne
učimo, vsaj do zdaj se nismo; mogoče se bomo
drugo leto. Prav zato tudi ne morern vedeti, za
katero stranko bi se odločil.«

na stranka, bi se včlanil vanjo. Toda zdaj imam
vendarle pomisleke: v časopisu Demokracija sem
zasledil članke, ki smrdijo po nizkih udarcih. Ker
so se že komunisti tako svinjsko obnašali, sem
vsaj od alternativcev pričakoval čistejšo igro; takš-
no obmetavanje z blatom nasprotnikov pa lahko
škoduje samo njim samim.

Franc Vidmar, avtoprevoznik iz Notranjih
Goric:

»Ker izhajam s kmetov, mi je nekako še najbliž-
ja kmečka stranka. Od kmetovanja bomo živeli,
če služb enkrat ne bo več. Sicer pa vsega tega
predvolilnega cirkusa sploh ne spremljam. Danes
nikomur ni za verjeti kaj dosti. Je pač tako, da
nekateri enkrat govorijo eno, drugič pa čisto
drugo.«
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